
 

 

 

 

 

Fråga till Kommunstyrelsens ordförande Mikael Plogell om Lokaler för Daglig Verksamhet 

  

Den 2018-02-25 fattade SBN beslut om att  köpa gamla Lundgrens på Hembygdsvägen i syfte att 
samordna ett flertal dagliga verksamheter och kunna säga upp ett antal hyrda lokaler.  

Det skulle också göras plats för ett antal kontor som kommunen lider brist på. 

Min fråga är: hur går det med iordningställandet och när kan vi börja dra de fördelar av köpet som 
det var tänkt? 

 

Bollebygd 2019-06-12 

Ulf Rapp  

 

  

 

 

 

 

 


